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Protokoll styrelsemöte nr 4, 19 augusti, 1830 

Deltagande styrelseledamöter: Peter Dacke, ordförande X 
 Linda Sandberg, vice ordf. X 
 Eva-Lena Hellbratt, kassör X 
 Peter Gabrielsson, sekr. X 
 Douglas Elliot X 
 Dennis Elms - 
 Louise Lilius X 
 Astrid Wallman - 
 Anna-Karin Wikström X 
   
 Henrik Schölin, verks.ansv. X 

§ 1 Mötets öppnande 

Sammanträdet öppnades av ordförande Peter Dacke. 

§ 2 Val av Justeringsperson 

Mötet utsåg Peter Dacke till justeringsperson. 

§ 3 Föregående protokoll 

Inga synpunkter på föregående protokoll. 

§ 4 Godkännande av dagordning 

Beslutades att godkänna föreslagen dagordning. 

§ 5 Henrik rapporterar 

Henrik redovisade kort om friidrottsskolan. Han delade ut info kring intäkterna på Visättra/Vårby 

(över budget) och Källbrinks IP (under budget). Det saknas en del fakturor så Henrik återkommer om 

någon vecka med ett mer komplett resultat. 

Det har kommit in några signaler om att en del grupper tappar ledare. Henrik redovisade kort några 

exempel. Henrik och Anna-Karin tar upp detta på kommande tränarmöte yngre. 

Peter D redovisade en förfrågan från Anders Kingstedt om att hålla ett SDI Dövfriidrott-EM (för döva) 

år 2027. Peter D tar upp en kontakt med Anders för att bl.a. fånga vilka krav som ställs på arenan 

mm. 

§ 6 Ekonomi 

Eva-Lena redovisade det ekonomiska läget. När det gäller våra egna arrangemang så har vi gått något 

plus. Ekonomin ser bra ut. Eva-Lena skickar ut ett underlag till styrelsen. 

§ 7 Uppvaktningar på hemsidan 

Louise tog upp att vi har mycket uppvaktningar på hemsidan och sedan ligger de kvar länge. Förslag 

är att de läggs ihop i ett mindre format och kanske redovisas månadsvis. Fokus från friidrotten har 

delvis tappats. Vi behöver en tydligare uppdelning av vad som presenteras. Grupp KMB tar uppgiften 

och kommer med ett förslag. 
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§ 8 Aktiva utan grupptillhörighet 

Louise redogjorde för några aktiva som tränar och tävlar utan grupptillhörighet. I ett aktuellt fall 
behöver ett möte genomföras med föräldern. I ett annat fall tar Peter G en diskussion med aktuell 
tränare och den situation vi har där med en aktiv och hennes förälder. 

§ 9 2010-gruppen 

Lite kort om det aktuella tränarläget i 2010-grupperna. 

§ 10 Kommande möten yngre/äldre tränare; ansvarig, datum, punkter, kallelse 

Möte med de yngre grupperna (2011 och yngre) sker nästa tisdag kl. 1830. Ansvarig Anna-Karin. 
Möte med de äldre grupperna sker den 17 september 1930. Henrik och Louise sköter kallelsen. 

Henrik tar på sig uppgiften att preliminärboka inför nästa års mästerskap. 

§ 11 SISU styrelseutbildningar 

Louise gick igenom de utbildningar som erbjuds för styrelser inom idrotten. Henrik skickar ut länkar 
till utbildningarna. Styrelsen planerar också då in en planeringsdag den 19 oktober. 

§ 12 Tävlingspolicy – fakturering kommunikation 

Styrelsen tog redan upp förra mötet att fakturera för de som tävlat för mycket. I steg 1 så faktureras 
utomhussäsongen (slutet av september), övertaligt tävlande plus adminavgift, vilket faktureras av 
Henrik. 

§ 13 Fridrottskolan; tid, ansvarsfördelning, utvärdering 

Henrik redogjorde kort för arbetsfördelningen mellan honom och Emelie. Styrelsen efterlyser en 
samlad utvärdering och den kommer vid nästa styrelsemöte. 

§ 14 Gemensamt träningsläger 

Frågan om ett gemensamt träningsläger lyftes. Kan föreningen erbjuda ett gemensamt träningsläger? 

§ 15 Utbildning tränare – Anna-Karin 

Anna-Karin gick igenom utbildningsläget för våra tränare. Det finns ett stort behov av att skicka 
många på 10–12 och 12–14. Det medför en kostnad på ca 3 000 per utbildning per deltagare. Vid en 
preliminär bedömning kan vi skicka de mest akuta då det ligger inom budget. Utbildning för 14-17 år 
kommer nästa år. 

§ 16 Liverapportering på våra tävlingar – Anna-Karin 

Det har genomförts ett möte med Dennis, Gunnar m.fl. avseende det system vi använder för 
resultatredovisning. Det har gjorts en del preliminära undersökningar kring olika system och vilka 
möjligheter som Källbrink och Storängshallen. Anna-Karin och Dennis kommer att leda arbetet och se 
vad vi kan göra. 

Styrelsen behöver se över om vi kan skapa ett gemensamt bibliotek i molnet. Linda och Eva-Lena gör 
en fördjupad undersökning. 

§ 17 Rapporter från arbetsgrupperna 

a. Medlemsrekrytering, marknadsföring i syfte att attrahera nya medlemmar, beta av kön m.m. 
(Henrik, Dennis och Peter D som sammankallande) 

Inget nytt att redovisa. Peter återkommer. 
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b. Organisation och Info (Henrik, Anna-Karin, Linda, Dennis, Louise) 

Louise redovisade inget förutom det som redan redovisats ovan. 

c. Kommunikation & marknadsföring & branding (Lasse, Peter G, Douglas, Emelie och Astrid som 
sammankallande) 

Möte genomfört 18 juni. Tittade specifikt på en enklare flyer och på den en länk till vår hemsida där 
en textändring behöver göras, med tydligare ingång för de som är intresserade. 

d. Samarbetspartners (Lasse, Kenneth, Tomas och Douglas som sammankallande) 

Douglas redovisade kort om arbetsläget. Kenneth har skickat ut ett infoblad. Douglas ska ta en 
kontakt med Scandic centralt.  

e. Underhåll, Anläggning och Inköp (Dennis, Astrid, Louise och Peter D som sammankallande) 

Peter redogjorde för behovet av att göra något åt garaget. Peter bokar datum. Louise har undersökt 
kostnader för att utveckla egna gymmet. Powerrack, skivstänger mm behöver inköpas och styrelsen 
godkänner det. Henrik lyfte behovet av att förbättra värmesystemet, och gör det med Mats K. 

f. Ekonomikommitté (Peter D, Henrik och Eva-Lena som sammankallande) 

Eva-Lena har inget utöver det som redovisats ovan. 

g. Tävlingskommittén (Anna-Karin som sammankallande med Pelle, Kenneth, Tomas L, Suzanne) 

Anna-Karin har inget att tillägga utöver det som nämnts ovan. 

§ 18 Övriga frågor 

Det har kommit in en fråga från Per Ö om att arrangera ett lopp (begäran utifrån). Styrelsen 

återmatar via Peter D att de får bedöma själva om de har tid. 

§ 19 Nästa möte 

Nästa möte är den 10 september. 

§ 12 Mötets avslutande 

Peter D förklarade mötet som avslutat kl. 20:35 

 

 

Vid protokollet: Justeras: 
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------------------------------------------------------------ 

Peter Gabrielsson Peter Dacke 
 


